
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 16. januar 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål BA
Formanden for Arbejdsmarkedets Erhvervssikring (AES) erkender, at 28 må-
neders ventetid i en arbejdsskadesag er for lang tid, og mener, at en rimelig
sagsbehandlingstid er 12 måneder, jf. Politiken 13/1-17: ”Ventetiden stiger
igen …igen” og ”Formand: Det vil tage år, men vi skal blive bedre”.
Ministeren bedes redegøre for årsagerne til stigningen i ventetiden i AES,
samt hvad ministeren agter at gøre for at nå målet på 12 måneder.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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